



Protokoll 2024:6

Plats

P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid

Klockan 16.21-17.32

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Isabella Westander	Ordförande
Jacob Bengtsson	Vice-ordförande
Emmie Carlén	Ekonomiansvarig
Lucía López	Sekreterare
Merve Kaymaz	Ordförande PR
Clara Nelson	Ordförande trivselutskottet
Arvid Karlsson	Ordförande utbildningsutskottet
Anton Björck	Ordförande nätverksutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16.21.

2. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar nödvändiga.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Jacob Bengtsson till justeringsperson jämte ordförande Isabella Westander

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2024:5 fastställs. Protokollet 2024:6 fastställs nästa möte.

7. Ordförande informerar

Isabella har fått ett mejl av Samhällsvetarkåren. De ber LP att sprida ordet om att det är dags för nominering av lärare. Merve ska informera LP-medlemmar på sociala medier.

8. Vice ordförande informerar

Anton och vice vill initiera ett samarbete med SPFS. Detta är någonting som har gjorts av nätverk innan men verkar ha bortprioriterats genom åren. Samarbetet tycks kunna vara bra för marknadsföringen och informationsutbyte. Styrelsen tackar ja till samarbete. Anton planerar att kontakta SPFS.

9. Rapporter från utskotten

a. Trivselutskottet

Den preliminära planen för tackevenemanget att åka till en studentgård i Skanör gick inte att genomföras då gården var fullbokad. Utskottet har kommit på ett nytt förslag. Den nya idén är att åka till Helsingborg och tura. Efter det hade man hittat på något i Lund eller käkat på restaurang i Helsingborg, alternativt båtens buffé. Clara vill också fixa så att alla aktiva medlemmar får en medalj. Styrelsen godkänner idén. Clara ska bestämma datum och fixa turbiljetter samt skapa evenemang på Hitract. Det ska fixas med ett "aktiv medlem" medlemskap på Hitract så att icke-aktiva medlemmar inte kan anmäla sig på tackevenemanget. Ordföranden jobbar på båten och ska försöka fixa rabatt för det.

Utöver tackevenemanget planerar utskottet julsittningen med jubileum tema. Clara meddelar att bandet inte får vara med och spela på nationen.

b. Utbildningsutskottet

Utskottet har mycket på gång. De har hittat sex föreläsare till våren.

Det har diskuterats ett massiv projekt som Arvid skulle ta upp med styrelsen på detta möte. Projektet handlar om att hyra in en psykolog/föreläsare som kan hålla i en retreat (med föreläsningar, seminarier, meditation, mindfulness) över en helg. Utskottet tänkte spontant kontakta Dan som är PDT-psykolog och munk i Lund. De har inte gjort detta än utan ville prata om det med styrelsen först. Styrelsen godkänner projektet. Arvid ska inte driva initiativet själv utan kommer arbeta för att aktiva medlemmar blir ännu mer aktiva.

c. PR-utskottet

Utskottet håller fortfarande på med merch. Merve säger att det nya merchet ska vara klar inom kort och kommer förmodligen kunna säljas till jul.

d. Nätverksutskottet

Utskottet har svårt att få kontakt med psykologer. Det är många som inte svarar på mejl. Clara vill hjälpa fixa kontakt med kriminalvården. Utöver det planerar utskottet praktikminglet.

e. Ekonomiansvarig

Förköp till förra cykelfesten såldes av misstag till ett lägre pris än planerat. De pengarna som saknas ska tas ifrån trivsel budgeten. Emmie meddelar också att det snart kommer att finnas en budget för balen.

10. Övriga ärenden

a. Stormöte

Isabella ber medlemmarna att skriva sina verksamhetsberättelser. Detta ska helst vara klar innan den 14/11. Det finns fortfarande ingen revisor, mötesordförande eller mötessekreterare till stormötet. Styrelsen ska fråga studenter i de äldre terminerna. I värsta fall bestäms det att Isabella får vara mötesordförande och Lucia får vara sekreterare. Det har skickats in en motion om att skapa ett idrottsutskott.



b. Kickout

Efter stormötet. Den 12/12. Icke-bestämd aktivitet.

c. Fastställa datum för nästa styrelsemöte

Den 4/12, preliminärt kl 16. Isabella ska be ordföranden för balkommiten att vara med.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 17.32

Lucía López
Sekreterare

Isabella Westander
Ordförande

Jacob Bengtsson
Justerare